
Janusz Dqbczyfiski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

1 L 03.' 2011'

Wlodawek, 13.03.2024

Pan Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta
Wloclawek

,/ (- a-\ '\

9zru 1":;s vul4/p,t,p /t €XydlU Cle

Interpelacje miqdzysesyjne

Il Czy prawdE jest, ie miasto ma projekt zwqienia z I m do 6m ulicy Kaliskiej na
odcinku od ronda Falbanka do ronda przy ulicy Broniewskiego. W opinii wielu
mieszkafic6w osiedla Poludnie takie rozwiqzanie jest nie do przyjqcia i tylko utrudni
im iycie. Dlatego w ich imieniu proszQ o rrycofanie siq z tego qrpu zamierzefi.

\ry imieniu mieszkaric6w osiedlaprzy ulicach Wilgt i Cienistej prosze o wypelnienie
glqbokich ubytktiw w jezdni ulicy Mielqcirfiskiej na odcinku od uticy Bartnickiej do
Wilgr i tr ubinowej, gdzie pnemieszcza siq wiqkszo6t zamieszkujqcych w tym rejonie.
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